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Рассматриваются особенности метода оптимального планирования «ресурсы – результаты» в со-
временной системе управления агропромышленным комплексом. Выделены внешние и внут-
ренние группы факторов и условий, обеспечивающие устойчивость функционирования сель-
скохозяйственного производства. Приведены методы экономического анализа для выбора
вариантов управленческих решений, применяемые в рыночной экономике.

The article deals with the peculiarities of the «resources – results» method of optimal planning in the mod-
ern system of agriculture industry management. The authors consider both outer and inner groups of factors
and conditions to provide stable functioning of agricultural production. Economic analysis methods to choose
the variants of management decisions used in market economy are also the subject of the article.


